

pursuant to section 8 of the *Department of Insurance Act*, Chapter I-17, R.S.C., 1970.

Report on the administration of Part I of the *Royal Canadian Mounted Police Superannuation Act* for the fiscal year ended March 31, 1976, pursuant to section 26 of the said Act, Chapter R-11, R.S.C., 1970.

Copies of letters from the Prime Minister of Canada to the Premiers of the provinces concerning patriation of the Constitution, with draft resolution attached thereto, dated January 19, 1977.

Copies of Orders of the Administrator under the *Anti-Inflation Act*, pursuant to section 17(3) of the said Act, Chapter 75, Statutes of Canada 1974-75-76, respecting certain compensation plans, as follows:

1. Peterborough County-City Health Unit, Peterborough, Ontario and the group of its employees constituted by Public Health Nurses, represented by the Ontario Nurses' Association. Order dated December 31, 1976.

2. Township of Dummer, Warsaw, Ontario and its groups of certain employees. Order dated December 31, 1976.

3. The Dryden Ontario Board of Education, Dryden, Ontario and the group of its senior administrative staff. Order dated December 30, 1976.

4. The Corporation of the Town of Dryden, Ontario and certain groups of employees. Order dated December 30, 1976.

5. The Trillium Villa Nursing Home, Sarnia, Ontario and the group of its employees represented by The Christian Labour Association of Canada. Order dated January 7, 1977.

Report of the Canadian Dairy Commission, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1976, pursuant to section 22 of the *Canadian Dairy Commission Act*, Chapter C-7, R.S.C., 1970.

Report on operations under the *Regional Development Incentives Act* for the month of October 1976, pursuant to section 16 of the said Act, Chapter R-3, R.S.C., 1970.

Report of operations under the *International River Improvements Act* for the year ended December 31, 1976, pursuant to section 10 of the said Act, Chapter I-22, R.S.C., 1970.

Report of the Canada Labour Relations Board for the fiscal year ended March 31, 1976, pursuant to section 210(2) of the *Canada Labour Code*, Chapter 18, Statutes of Canada 1972.

Report on the administration of Allowances for Blind Persons in Canada for the fiscal year ended March 31, 1976, pursuant to section 12 of the *Blind Persons Act*, Chapter B-7, R.S.C., 1970.

Report on the administration of Allowances for Disabled Persons in Canada for the fiscal year ended March 31, 1976,

1975, conformément à l'article 8 de la *Loi sur le département des assurances*, chapitre I-17, S.R.C., 1970.

Rapport sur l'administration de la Partie I de la *Loi sur la pension de retraite de la Gendarmerie royale du Canada* pour l'année financière close le 31 mars 1976, conformément à l'article 26 du ladite loi, chapitre R-11, S.R.C., 1970.

Copies de la correspondance échangée entre le Premier ministre du Canada et les Premiers ministres des provinces au sujet du rapatriement de la Constitution, ainsi qu'un projet de résolution s'y rattachant, en date du 19 janvier 1977.

Copies d'Ordonnance du Directeur en vertu de la *Loi anti-inflation*, conformément à l'article 17(3) de ladite loi, chapitre 75, Statuts du Canada 1974-75-76 concernant certains régimes de rémunération, à savoir:

1. L'Unité sanitaire de la ville et du comté de Peterborough, Peterborough, Ontario et le groupe de ses employés composé d'infirmières de la Santé publique, représentées par l'Association des infirmières d'Ontario. Ordonnance en date du 31 décembre 1976.

2. Le canton de Dummer, Warsaw, Ontario et un groupe de certains de ses employées. Ordonnance en date du 31 décembre 1976.

3. Le conseil scolaire de Dryden, Ontario et le groupe de son personnel administratif supérieur. Ordonnance en date du 30 décembre 1976.

4. La corporation de la ville de Dryden, Ontario et certains groupes d'employés. Ordonnance en date du 30 décembre 1976.

5. *The Trillium Villa Nursing Home*, Sarnia, Ontario, et le groupe de ses employés représenté par l'Association chrétienne du travail du Canada. Ordonnance en date du 7 janvier 1977.

Rapport de la Commission canadienne du lait, ainsi que les comptes et états financiers certifiés par l'Auditeur général, pour l'année financière close le 31 mars 1976, conformément à l'article 22 de la *Loi sur la Commission canadienne du lait*, chapitre C-7, S.R.C., 1970.

Rapport sur l'application de la *Loi sur les subventions au développement régional* pour le mois d'octobre 1976, conformément à l'article 16 de ladite loi, chapitre R-3, S.R.C., 1970.

Rapport des travaux effectués en vertu de la *Loi sur les ouvrages destinés à l'amélioration des cours d'eau internationaux* pour l'année terminée le 31 décembre 1976, conformément à l'article 10 de ladite loi, chapitre I-22, S.R.C., 1970.

Rapport du Conseil canadien des relations de travail pour l'année financière close le 31 mars 1976, conformément à l'article 210(2) du *Code canadien du travail*, chapitre 18, Statuts du Canada 1972.

Rapport sur l'administration des allocations aux aveugles du Canada pour l'année financière close le 31 mars 1976, conformément à l'article 12 de la *Loi sur les aveugles*, chapitre B-7, S.R.C., 1970.

Rapport sur l'administration des allocations aux invalides du Canada pour l'année financière close le 31 mars 1976, confor-